
Protokół Nr   3/2014
z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury 

 w dniu 12 czerwca  2014 roku
 

Obecni  wg załączonej listy obecności.

Przewodniczący  Komisji  Pan   Stanisław  Kazimierski   przywitał   obecnych  i 
przystąpił do przyjęcia protokołu Nr 2/2014 z 6 maja 2014r. Protokół był przygotowany i 
udostępniony wcześniej, aby można było się z nim zapoznać.
Zatem, czy Państwo radni mają uwagi , bądź pytania do protokołu ?

Nikt z radnych nie zgłosił uwag.

Przewodniczący komisji zaproponował głosowanie.

Kto jest za przyjęciem protokołu Nr 2/2014 z 6 maja 2014 roku ?

– 6osób za
– 0 przeciw
– 1 wstrzymujący się

Przewodniczący komisji stwierdził, że protokół został przyjęty.

Pani Sekretarz Gminy Zofia Wielgus  zgłosiła  zmianę do porządku poprzez wprowadzenia 
w pkt. 1.lit.g projektu uchwały w sprawie  zmiany Statutu Ekologicznego Związku Gmin 
„Działdowszczyzna” z siedzibą w Działdowie.

Przewodniczący komisji zaproponował głosowanie.

Kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały ?
- 7 za

Przewodniczący komisji przedstawił następujący porządek posiedzenia:

1.Opinia do projektów uchwał:
a)  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  z 
wykonania budżetu Gminy Janowiec Kościelny za rok 2013,
b) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Janowiec Kościelny za rok 2013,
c) współdziałania z innymi samorządami w celu grupowego zakupu energii elektrycznej,
d) określenia regulaminu przyznawania stypendiów sportowych i nagród za osiągnięcia w 
dziedzinie sportu,
e)  wniesienia  odpowiedzi  na  pismo  uzupełniające  wezwanie  do  usunięcia  naruszenia 
prawa,
f) zamiany nieruchomości w obrębie ewidencyjnym Miąchy i Piotrkowo.
g)  zmiany  Statutu  Ekologicznego  Związku  Gmin  „Działdowszczyzna”  z  siedzibą  w 
Działdowie.
2.Sprawy różne.

Przewodniczący zaproponował głosowania.

Kto jest za przyjęciem porządku obrad ?
–7 osób za



Przewodniczący komisji stwierdził, że porządek obrad został przyjęty.

Ad.pkt. 1.
Rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  z 
wykonania budżetu Gminy Janowiec Kościelny za rok 2013,

Pani Skarbnik Gminy poinformowała , iż sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 
za 2013 roku wszyscy radni otrzymali do dnia 30 marca, celem zapoznania się.
Regionalna Izba Obrachunkowa w Olsztynie rozpatrują sprawozdanie wydała pozytywną 
opinię o przedłożonym sprawozdaniu przez Wójta Gminy z wykonania budżetu za 2013 
rok.
Ponadto poinformowała radnych, że zwróciła się z pismem do Banku Ochrony Środowiska 
SA Oddział w Olsztynie o zmianę  harmonogramu spłat zaciągniętych kredytów w latach 
2008-2011 i wydłużenie ich spłaty o kolejne pięć lat.

Radny Piotr  Rogalski  uważa,  że  przy naszym budżecie  należałoby co  najmniej 
jeden rok przeznaczyć na spłatę zadłużenia i zaniechać realizacji jakichkolwiek inwestycji. 
Coroczne inwestowanie jest  ogromnym obciążeniem,  to  prawda,  że gmina inwestuje  i 
pożyczone pieniądze wydaje na ten cel, ale uważa, że to jest zbyt duże obciążenie przy 
tak niskich dochodach.

Pani  Wójt  Gminy  podkreśliła,  że  prawie  wszystkie  zadania  inwestycyjne  są 
realizowane z dofinansowaniem środków  unijnych lub krajowych. Zadłużenie gminy nie 
ulega  zwiększeniu,  zmieniły  się  tylko  zasady określania   zadłużenia,  wcześniej  gmina 
mogła  się  zadłużać  do  60%,  dziś  każda  gmina  ma  określony  indywidualny  wskaźnik 
zadłużenia i on w naszym przypadku jest mniejszy niż 5%.

Pani skarbnik gminy dodała, że zadłużenie gminy zmniejszyło się, jest poniżej 30%, 
ale musimy teraz doprowadzić do mniej niż 5%.

Pani Wójt uważa, że trudno podjąć decyzję o tym, że np. w 2004r  nic nie robimy, 
przecież były ogłaszane  konkursy i  my te  możliwości  wykorzystaliśmy ,  modernizując 
oczyszczalnię  ścieków  w  Kucach,  która  tak  naprawdę  służy  wszystkim  mieszkańcom 
gminy,  dokończymy  remont  świetlic,  zrobimy  drogę  do  Jastrząbek,  jak   również 
przewidziane są mniejsze projekty. Można się  nie zadłużać, ale wówczas taka gmina, jak 
nasza  jest  na  straconej  pozycji,  bo  z  własnych  środków możemy zabezpieczyć  tylko 
bieżące funkcjonowanie jednostek. Prawdopodobnie ustawa o finansach publicznych ma 
się zmienić i ma być korzystniejsza dla małych gmin. 

Przewodniczący Komisji dodał, że bez kredytów i pożyczek trudno cokolwiek zrobić 
nawet w rodzinnym budżecie, a co dopiero w gminnym.

Radny Kazimierski zadał pytanie – jak się wylicza indywidualny wskaźnik i od czego 
zależy ?

Pani skarbnik wyjaśniła, iż indywidualny wskaźnik zadłużenia wynika z brzmienia 
znowelizowanych art. 242 i 243  ustawy o finansach publicznych, które weszły w życie z 
tym roku.
Art. 243 mówi, że stosunek sumy planowanych na dany rok spłat kredytów oraz odsetek 
od  kredytów,  od  pożyczek  do  dochodów budżetowych  ogółem  nie  może  przekroczyć 
indywidualnie  liczonego  wskaźnika.  Do  roku  2013  był  to  stały  stosunek  dla  każdej 
jednostki samorządu terytorialnego .taki sam wynoszący 15%. Wskaźnik indywidualny jest 
zaś uzależniony od stosunku nadwyżek bieżących powiększony o dochody majątkowe do 
wydatków bieżących samorządu.  Liczona jest  średnia  z ostatnich  trzech lat.  Dokładny 
wzór znajduje się w ustawie o finansach publicznych art.243 z 2009r.



Pani  skarbnik  zaznaczyła,  aby  uniknąć  sytuacji,  że  wskaźnik   będzie  na  NIE, 
podjęte zostały obecnie pierwsze działania i tak przesłaliśmy do dwóch banków tj. Bank 
Ochrony  Środowiska  w  Olsztynie  i  do  Banku  Spółdzielczego  w  Nidzicy  prośbę  o 
aneksowanie  umów  i  wydłużenie  o  kolejne  pięć  lat  spłaty  dotychczas  zaciągniętych 
kredytów.  Jeżeli  banki  nie  wyrażą  zgody  będziemy musieli  pomyśleć  o  kredycie  tzw. 
Skonsolidowanym.
Do tematu tego wrócimy jak wpłyną odpowiedzi na przesłane pisma z banków.

Radny Rogalski stoi na stanowisku, że nie można ciągle inwestować z kredytów, 
należy jeden rok zrobić przerwy i częściowo spłacać kredyty, a inwestować w następnych 
latach. 

Pani  Wójt  zaznaczyła,  że  środków  finansowych  nie  zmarnowaliśmy,  zrobiliśmy 
bardzo dużo, a inwestycje pozostają w gminie jako majątek gminny.

Po dyskusji  komisja  przyjęła   sprawozdanie z wykonania budżetu  gminy za rok 
2013 do akceptującej wiadomości.

Drugi projekt uchwały dotyczy udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Janowiec 
Kościelny.

Przewodniczący  komisji  poinformował,  iż  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała 
wykonanie budżetu gminy za 2013 rok i pozytywnie odniosła się do sprawozdania.
W związku z czym Komisja Rewizyjna przygotowała  wniosek u udzielenie absolutorium 
Wójtowi  Gminy  Janowiec  Kościelny  za  2013  rok.  Wniosek  Komisji  Rewizyjnej  został 
pozytywnie zaopiniowany przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Olsztynie.

Następnie Wiceprzewodniczący Komisji Radny Radzymiński przedstawił projekt uchwały 
w/s udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Janowiec Kościelny.

Komisja w głosowaniu (7 głosów za) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w/s 
udzielenia absolutorium Wójtowi.

Trzeci  projekt  uchwały  dotyczy  współdziałania  z  innymi  samorządami  w  celu 
grupowego zakupu energii elektrycznej.

Kierownik Wrzeszczyński poinformował, iż w oparciu o przepisy ustawy Prawo zamówień 
publicznych  samorządy  mogą  udzielać  grupowego  zamówienia  publicznego.  Wspólny 
grupowy  zakup  energii  elektrycznej  obejmujący  duży  wolumen  energii  pozwala  na 
osiągnięcie  większych  oszczędności  finansowych  poprzez  uzyskanie  niższej  ceny  jej 
zakupu,  niżby  to  miało  miejsce  w  przypadku  samodzielnego  zakupu  energii   przez 
pojedynczy samorząd.
Aktualnie przygotowywane postępowanie o zakup energii obejmowałoby lata 2015-2016.
Szczegółowe  zasady  współdziałania  o  udzielenie  zamówienia  publicznego  na  zakup 
energii  elektrycznej  zostaną  określone  w  drodze  porozumienia  pomiędzy 
zainteresowanymi jednostkami samorządowymi, do zawarcia którego został upoważniony 
Wójt Gminy Janowiec Kościelny.

Szczegółowo temat omówił  podinspektor Paweł Oman informując, iż jest  zamiar 
powstania grupy zakupowej większej od tej w której obecnie nasza gmina funkcjonuje. Do 
nowo powstającej grupy zakupowej zamiar ma przyłączyć się m.in. Gmina Dzierzgowo, 
nasze  gminy  sąsiednie,  Starostwo  Powiatowe  w  Nidzicy,  jak  również  Wyższa  Szkoła 
Policji w Szczytnie. Plany są takie aby umowa była sporządzona na dwa lata, czyli rok 



2015  i  2016  rok,  jak  również,  aby  energia  elektryczna  była  zakupywana  na  giełdzie 
towarowej.  Na  cenę  1KWh  znaczenie  ma  dotychczasowe  zużycie  energii,  czas 
obowiązywania umowy zakupowej, jak również szacowana ilość zakupionego wolumenu. 
Reasumując obecność w grupie zakupowej stwarza realne możliwości obniżenia kosztów 
energii.   Natomiast  warunki  dystrybucji  energii  pozostałyby  bez   większych  zmian, 
ponieważ sprzedaż i dystrybucja odbywa się przez 2-ch niezależnych operatorów.

Projekt uchwały przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji Radny Radzymiński.

Po dyskusji Komisja w głosowaniu (7 za ) pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały.

Pan Oman zadeklarował  się  ,  że przygotuje  zestawienie kosztów zakupu i  dystrybucji 
energii elektrycznej za rok 2013 oraz rok obecny.

Czwarty projekt uchwały dotyczy określenia regulaminu przyznawania stypendiów 
sportowych sportowych i nagród za osiągnięcia  w dziedzinie sportu.

Pani  Kierownik  Referatu  Oświaty Karina  Rogalska  przedstawiła  projekt  uchwały 
oraz omówiła  Regulamin  stypendiów sportowych  i  nagród  za osiągnięcia  w dziedzinie 
sportu , zaznaczając, iż  zgodnie z ustawą z 2010 roku o sporcie, jednostki samorządu 
terytorialnego mogą ustanawiać i finansować okresowe stypendia sportowe i nagrody dla 
osób, które uzyskały osiągnięcia sportowe.

Jako pierwszy w dyskusji głos zabrał Radny Piotr Rogalski, który, zgłosił uwagę do
 6 § pkt1.ponieważ uważa, że warunki dot. przyznania stypendium podniesione są bardzo 
wysoko i trudne  do osiągnięcia w naszych warunkach. Dlatego radny proponuje paragraf 
ten wykreślić z regulaminu.
Ponadto   § 7.1 dotyczy:  „Wniosek o przyznanie nagrody za osiągnięcia w dziedzinie 
spotu składa się  w terminie  do 31 lipca za osiągnięcia  w uzyskane w minionym roku 
kalendarzowym ..  „  Po skończeniu gimnazjum, uczeń kontynuuje naukę na studiach w 
dowolnym  mieście.  Warunkiem  przyznania  nagrody  jest  kontumacja  nauki  w  roku 
następnym  ,  zatem  jak  to  się  ma  do  warunku  kontynuacji  nauki?  Zdaniem  radnego 
najlepszą formą wyróżnienia jest  nagroda pieniężna za zdobyty konkretny  medal   lub 
wybitne osiągnięcia sportowe w danym roku,

Pani Rogalska – stypendium przyznawane będzie na czas określony, jeżeli dziecko 
składa  wniosek za rok poprzedni , a kończy gimnazjum , to nie przyzna mu się na rok 
stypendium tylko od stycznia do czerwca. 

Zdaniem Radnego Kazimierskiego stypendium powinno być przyznane dla ucznia, 
aby mógł rozwijać swoje umiejętności sportowe w danej chwili.

Radny Kazimierski - regulamin określa warunki przyznania stypendium, a nie ma 
warunków określających przyznanie nagrody.

Radny  Rogalski  proponuje  ,  wprowadzić  zapis  do  regulaminu,  że  za  wybitne 
osiągnięcia w dziedzinie sportu  o przyznaniu nagrody  decyduje komisja powołana przez 
wójta.  Ponadto  nagroda przysługuje  za wybitne  osiągnięcia  uzyskane  przynajmniej  na 
szczeblu wojewódzkim.

Radna  Ewa Szczepkowska  proponuje  przyznać  nagrody za  wybitne  osiągnięcia 
sportowe dla jednego sportowca  z gimnazjum i jednego ze szkoły podstawowej. Tak jak 
przyznaje się  nagrody za najlepsze osiągnięcia w nauce.



Radny Kazimierski  –  a  co z nagrodami  dla  drużyn,  które  w grach zespołowych 
zajmują wysokie miejsca w rozgrywkach ? 

Temat ten też należy przemyśleć i  wziąć pod uwagę.

Po  przeanalizowaniu  projektu  uchwały  w/s  regulaminu,  komisja  zaproponowała,  aby 
zrezygnować  ze  stypendium,  z  uwagi  na  bardzo  wysokie  wymagania  zawarte  w 
regulaminie.  Natomiast  proponuje  przyznać  jednorazowe  nagrody  dla  czynnego 
sportowca,  za  szczególne  osiągnięcia  sportowe  uzyskane  przynajmniej  na  szczeblu 
wojewódzkim  i  wzwyż.  dla  sportowców  zamieszkujących  na  terenie  Gminy  Janowiec 
Kościelny.  
Nagrodę dla indywidualnego zawodnika (czynnego sportowca)  proponuje przyznać raz w 
roku w wysokości 500 zł. ( 1 nagroda dla  sportowca ze szkoły podstawowej i 1 nagroda w 
roku dla sportowca z Zespołu Szkól.). 
Nagrodę dla drużyny można przyznać raz w roku w wysokości 2.000 zł.

Komisja  zaproponowała,  aby  Pani  Kierownik  Ref.  Oświaty  ponownie  przeanalizowała 
regulamin i naniosła poprawki i przemyślenia zgłoszone przez członków komisji, tj. w § 9 
pkt.2, w § 7 pkt 1 i  w § 5 pkt 1 ppkt 1. z regulaminu wykreślić „ słowo stypendium” i 
wykreślić  §6 pkt.1.

Piaty  projekt  uchwały  dotyczy  wniesienia  odpowiedzi  na  pismo  uzupełniające 
wezwanie do usunięcia naruszenia prawa.

Kierownik Wrzeszczyński poinformował, iż pismem z dnia 21 maja 2014 roku małżonkowie 
Marzena i i Marek Krystkiewicz wezwali ponownie Radę Gminy Janowiec Kościelny do 
usunięcia naruszenia prawa poprzez uchylenie uchwały Nr XXXII/264/14 z dnia 31 marca 
2014 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  nieruchomości,  składając tym razem 
uzupełnienie wezwania z dnia 10 kwietnia.

Pani  Wójt  zaznaczyła,  iż  temat  ten  był  z  ogromną  wnikliwością   analizowany 
zarówno  przez  pracowników jak  i  radcę  prawną  po  kontem    zbycia  działki  w  trybie 
bezprzetargowym,  jednak  brak  było  podstaw  prawnych  do  zastosowania 
bezprzetargowego  trybu  zbycia  nieruchomości,  bowiem  nie  zostały  spełnione  łącznie 
wszystkie  przesłanki  przewidziane  w  art.  37  ust.2  pkt.6  ustawy  o  gospodarce 
nieruchomościami, niezbędne do zastosowania tego trybu sprzedaży.
Bezprzetargowe zbywanie nieruchomości publicznych ma charakter wyjątkowy, a przepisy 
dopuszczające  taką  możliwość   podlegają  ścisłej  wykładni.  Właściciel  nieruchomości 
przyległej  nie  ma  oczywiście  roszczenia  o  jej  nabycie,  może  jedynie  złożyć  wniosek. 
Podstawowymi  przesłankami,  które  decydują  o  możliwości  zastosowania 
bezprzetargowego  trybu  sprzedaży  nieruchomości  są:  poprawienie  warunków 
zagospodarowania nieruchomości  przyległej  (przesłanka pozytywna)  oraz niemożliwość 
zagospodarowania  sprzedawanej  nieruchomości  jako  odrębnej  nieruchomości 
( przesłanka negatywna.

Pani Wójt zaznaczyła również, że na pewno lokalizacja  tej działki -nr 89 oraz jej 
położenie  może  poprawić  warunki  zagospodarowania  nieruchomości  przyległej, 
zwiększając  tym  samym  jej  walory  użytkowe,  jednakże  nie  może  stanowić  jedynej 
podstawy do ich zbycia w trybie bezprzetargowym.
W tym stanie rzeczy stwierdzić należy, że uchwała Rady Gminy Janowiec Kościelny Nr 
XXXII/264/14  z  31  marca  2014  r  nie  narusza  prawa  tj.  Art.37  ust.2  pkt  6  ustawy  o 
gospodarce  nieruchomościami  i  brak  jest  podstaw  do  uznania  wezwania  Państwa 
Marzeny i Marka Krystkiewicz wraz z uzupełnieniem za zasadne.



Po dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji przedstawił projekt uchwały.

Komisja w głosowaniu (7za) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w/s odmowy 
uwzględnienia uzupełnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale Rady 
Gminy Janowiec Kościelny Nr XXXII/264/14 z dnia 31 marca 2014 roku.

Szósty projekt uchwały dotyczy zamiany nieruchomości w obrębie ewidencyjnym 
Miąchy i Piotrkowo.
Kierownik  Wrzeszczyński  poinformował,  iż  odnośnie  zamiany nieruchomości  gruntowej 
oznaczonej na mapie i w ewidencji gruntów obrębu Miąchy Nr działki 17/2 stanowiącej 
własność Gminy Janowiec Kościelny na nieruchomości gruntowe położone w obrębie wsi 
Miąchy – działka nr 16/10, Piotrkowo – działka Nr 1/4i działka nr 1/6, stanowiące własność 
Pana Henryka Pinczewskiego., droga zastępcza została już fizycznie wyznaczona i mamy 
zgodę obu Zainteresowanych  w/s zamiany nieruchomości. Zatem może być już podjęta 
stosowna uchwała Rady Gminy w tym temacie.
Kierownik zaznaczył, że gmina nie ponosi żadnych kosztów z tego tytułu, jedynie płacimy 
za geodetę.

Radny Rogalski zasugerował, iż będzie problem z odśnieżaniem tej drogi, z uwagi 
na jej lokalizację .

Radny Jastrzębowski  Dawid zadał  pytanie,  co z wyjazdem z drogi  gruntowej na 
drogę asfaltową ?

Kierownik  Wrzeszczyński  wyjaśnił,  iż  w  miarę  posiadanych  środków  będziemy 
musieli  wykonać przepust  oraz wyciąć i  wykarczować 1 topolę.  Odnośnie  odśnieżania 
przypuszczamy, że  w okresie zimy nie będzie ona użytkowana.

Po  dyskusji  komisja  w  głosowaniu  (6  za  przy  1  głosie  „wstrzymującym  się”  ) 
pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Siódmy  projekt  uchwały  dotyczy  zmiany  Statutu  Ekologicznego  Związku  Gmin 
„Działdowszczyzna” z siedzibą w Działdowie.
 

Kończy się  umowa  na  „   odbiór  padłych  zwierząt”  między  EZG  „Działdowszczyzna”a 
Zakładem Utylizacyjnym  z  Jabłonowa  k/Lidzbarka  z  Panem  Adamowiczem i  zachodzi 
konieczność  uregulowania  tej  sprawy.  Burmistrzowie  i  Wójtowie  -  członkowie  Zarządu 
Związku postanowili, że sprawa wraca do gmin, gdyż  Związek nie może finansować tej 
działalności z ogólnego konta „odpadów”. Działalność ta winna być finansowana z ustawy 
„o ochronie zwierząt” - a to jest kompetencja poszczególnych gmin.

Związek  mógłby  utrzymywać  ten  zapis  w  dotychczasowym  Statucie  E.Z.G,  ale 
gminy musiałyby corocznie przekazywać odrębne środki finansowe na prowadzenie tej 
działalności.

Radny Rogalski zadał pytanie, dlaczego Związek Gmin „Działdowszczyzna” wycofał 
się z odbioru padłych zwierząt?

Kierownik  Wrzeszczyński   wyjaśnił,  iż  gminy  problem  ten  załatwiały  w  swoim 
zakresie a nie przez Związek , dlatego też stał się on martwym z zapisie statutu Związku. 

Radny Rogalski – zadał pytanie, co się stało z padłymi zwierzętami zgłoszonymi 



przez jego osobę.

Pan Oman poinformował, że zgłoszone padłe zwierzęta  przez radnego znajdowały 
się w pasie drogowym E7, problem ten został zgłoszony do Zarządu Dróg czyli Krajowej 
Dyrekcji Dróg i Autostrad  Odział w Olsztynie i ona zajęła się tym problemem.
Generalna Dyrekcja ma podpisane i aktualne umowy z których wynika, że uprawnione 
podmioty do 3 godz. od zgłoszenia muszą podjąć odpowiednie działania, co czynią. 

Ponieważ  kierownik  nie  zgłębił  dokładnie  tego  tematu  na  komisji,   radni 
zaproponowali,  aby  Kierownik Wrzeszczyński  zreferował  projekt uchwały w dniu sesji, 
przed jej podjęciem, po wyjaśnieniu w Związku Gmin „Działdowszczyzna.

Pkt Sprawy różne.

W  sprawach różnych Kierownik Wrzeszczyński  odczytał  artykuł  z Gazety Nidzickiej,  w 
którym jest wywiad z Panem Krajewskim Janem zam. Szczepkowo Iwany.

Kierownik Wrzeszczyński zaznaczył, że na obecnym etapie możemy wydać decyzję 
o zmianie przeznaczenia działki o nr ewidencyjnym   293 (droga) , na grunt rolny. Dalszy 
tok postępowania w tej sprawie, zależy tylko i wyłącznie od decyzji Rady Gminy, tj. czy 
gmina  chce  sprzedać  tę  drogę  (jako  działkę  rolną)  na  poprawienie  warunków 
gospodarowania  na  działkach  sąsiednich  P.J.Krajewskiego  ?,  w  sytuacji  gdy  część 
mieszkańców tamtego rejonu nie chce, albo nie dopuszcza myśli o zlikwidowaniu tej drogi. 
Decyzja w tej sprawie, o ile mi wiadomo będzie podjęta na najbliższej sesji.
Pan Krajewski  Jan twierdzi,  iż  taka decyzja  nie  byłaby korzystna dla  niego,  natomiast 
będzie korzystna dla gminy.

Radny Rogalski – należy głęboko zastanowić się, (jako rada gminy), czy chcemy w 
ten temat wchodzić? 

Radny Stanisław Kazimierski  - należy na najbliższej sesji temat dogłębnie omówić i 
wypracować jasne stanowisko Rady Gminy w tej sprawie.

Radny Rogalski  – rozpatrując tę sprawę, należy  pamiętać, żeby nie skrzywdzić ani 
jednej zainteresowanej osoby , nie dążyć do stwarzania sobie dodatkowych kłopotów.

Przewodniczący Rady proponuje przygotować projekt uchwały   na najbliższą sesję 
o sprzedaży tej drogi ( bądź nie zbywaniu działki o nr. 293). 

Po  dyskusji  Pani  Wójt  zaproponowała  ,  aby   wypracować  na  najbliższej  sesji 
oświadczenie Rady Gminy o  wyrażeniu zgody (bądź nie wyrażeniu zgody)  na likwidację 
drogi, a następnie zbycie drogi komunalnej w obrębie ewidencyjnym Iwany, oznaczonej 
Nr 293.

Przewodniczący komisji zaproponował głosowanie.

Kto  jest  za  wyprawowaniem  oświadczenia  Rady  Gminy  na  najbliższą  sesję  w 
brzmieniu jak zaproponowała Pani Wójt ?
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Przewodniczący komisji  stwierdził,  iż  komisja  proponuje (jednogłośnie)   aby temat  ten 
stanął na najbliższej sesji i ostatecznie podjąć  stosowną decyzję w tym temacie.

Pkt. Sprawy różne.



Podinspektor Pan Paweł  Oman poinformował, iż przygotowywane są dokumenty 
przetargowe na usługę polegającą na dowożeniu uczniów do naszych szkół. Pomysł jest 
taki,  aby w następnym  roku  szkolnym dowożenie  odbywało  się  na  podstawie  biletów 
miesięcznych.
Z rozmów z innymi samorządami , gdzie ten system funkcjonuje, już od pewnego czasu 
twierdzą,  że  są  oszczędności.  Wystosowaliśmy  pismo  do  trzech  przewoźników  z 
zapytaniem, czy byliby zainteresowani takim system dowożenia. Wszyscy odpowiedzieli, 
że tak, jeden  z przewoźników przygotował kalkulację kosztów przyjmując obecne warunki 
dowożenia,  z  których  wynika,  że  faktycznie  m-czne  koszty byłyby tańsze.  Przewoźnik 
zaoferował koszt 1 biletu miesięcznego beze względu na miejsce zamieszkania ucznia ok. 
50  zł.,  co  w  ciągu  miesiąca  daje  kwotę  ok  22.000  zł.  Plusy  takiego  dowożenia  to 
możliwość podróżowania tez przez mieszkańców.

Radny Rogalski stwierdził, iż naszym celem nadrzędnym jest dobro uczniów, a nie 
pasażerów dodatkowo zabieranych przez kierowców. Radny dodał, że przy wystąpieniu 
wolnych miejsc w autobusie , ewentualnie starsze osoby mogłyby przyjechać  do Janowca 
Kościelnego np,. do lekarza.

Radny Kazimierski  stwierdził, iż nie wyobraża sobie , aby dzieci jeździły łącznie z 
mieszkańcami tym samym autobusem – łączy się to ze skargami rodziców. 

Radny Piotr Rogalski zgłosił, iż  brakuje zapewnienia oferentów, że trasy nie ulegną 
zmianie,  a dzieci powinny wsiadać do autobusu w miejscach jak  przyjętych dotychczas.

Pan Oman zaznaczył iż trasy nie ulegną zmianie, czyli będą obowiązywały jak w 
obecnym roku szkolnym, jak również będzie postawiony warunek, iż wybrany przewoźnik 
zobowiązany będzie do zatrudnienia opiekunów z terenu naszej gminy.
Inspektor poinformował również, że należy zastanowić się nad dalszym losem naszego 
gimbusa, ponieważ pojazd ma 14 lat i jego eksploatacja będzie coraz droższa.

Przewodniczący komisji podsumowując dyskusję stwierdził, że dzieci nie mogą na 
tej ewentualnej zmianie stracić, nie może być gorzej jak funkcjonowanie dowożenia do 
chwili obecnej.

Radni zasugerowali, żeby tym tematem zająć się po wybraniu systemu dowożenia 
uczniów oraz wybraniu Przewoźnika.

Ad.pkt.2 .
Pani Wójt poinformowała, iż Radio Olsztyn zgłosiło nam propozycję przygotowania 

materiału  promującego  gminę  Janowiec  Kościelny  podczas  Gminnego  Święta 
„Pieczonego Ziemniaka” . Koszt takiej promocji w radio kosztowałby 3 tys.zł.

Komisja  negatywnie ustosunkowała się  do w/w propozycji,  argumentując tym,  iż 
Radio Olsztyn nie jest stacją dość popularną wśród naszych słuchaczy , zatem materiał 
ten usłyszałyby tylko jednostki.

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  przewodniczący  zamknął  posiedzenie 
komisji.

Stanisław Kaziemierski
     przewodniczył.


